
STOPNJEVANJE PRIDEVNIKOV  
 

POZITIV    KOMPARATIV     SUPERLATIV 

 
1.-ejši/ejša/ejše     

 
srečen/srečna/srečno   srečnejši/srečnejša/srečnejše  
 najsrečnejši 
bogat     bogatejši     najbogatejši 
nov      novejši      najnovejši 
star     starejši      najstarejši 
čist     čistejši      najčistejši 
močen     močnejši     najmočnejši 
hiter     hitrejši      najhitrejši 
svetel     svetlejši     najsvetlejši 
šibek     šibkejši     najšibkejši 
temen     temnejši     najtemnejši 
topel     toplejši     najtoplejši 
poceni     cenejši      najcenejši 
 
2. - ši/ša/še 
 
lep/lepa/lepo    lepši/lepša/lepše    najlepši 
slab     slabši      najslabši 
hud     hujši      najhujši 
mlad     mlajši      najmlajši 
grd     grši      najgrši 
kratek     krajši      najkrajši 
širok     širši      najširši 
tanek     tanjši      najtanjši 
majhen    manjši      najmanjši 
dober     boljši      najboljši 
dolg     daljši      najdaljši 
 
3.- ji/ja/je 
 
težek     težji/težja/težje    najtežji 
drag     dražji      najdražji 
nizek     nižji      najnižji 
ozek     ožji      najožji 
visok     višji      najvišji 
lahek     lažji      najlažji 
globok     globlji      najgloblji 
velik     večji      največji 
 
4. bolj, najbolj/manj, najmanj 

–  barve: bolj siv, njabolj zelena 

–  vreme: bolj deževen, bolj meglen, bolj oblačen 

–  lastnosti: bolj suh, bolj svež, manj vroč, mrzel, zelen, umazan... 



–  bolj utrujen, zaspan, zdrav 
 
rdeč     bolj rdeč     najbolj rdeč 

vesel     manj vesel     najmanj vesel 
 
simpatičen, umazan, utrujen, zaspan, zdrav, vroč, suh, svež 
 
stopnejvanje: 
 

1. VEČJI KOT: + 1. sklon: Jan je večji kot Tina. 
2. VEČJI OD:  + 2. sklon: Jan je večji od Tine. 

 
 
 
 


